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Abstract :

The study aims to identify the most important factors and standards that the university guidance
system provides to higher education institutions, in order to determine the quality of the educational
process, which means increasing emphasis on the success of higher education institutions by
focusing on the quality of the educational process, as guidance is one of the most important pillars
of the educational process because it determines The student’s academic and professional future, as
well as achieving the most important goals for universities in the world of knowledge and the job

market in the social and economic environment.
Keywords: university orientation - higher education - quality of the educational process

Résumé

L'étude vise a identifier les facteurs et les normes les plus importants que le systeme
d'orientation universitaire fournit aux établissements d'enseignement supérieur, afin de déterminer
la qualité du processus éducatif, ce qui signifie mettre davantage l'accent sur la réussite des
établissements d'enseignement supérieur en se concentrant sur la qualité des le processus éducatif,
car l'orientation est 1'un des piliers les plus importants du processus éducatif car il détermine I'avenir
académique et professionnel de l'étudiant, ainsi que la réalisation des objectifs les plus importants
pour les universités dans le monde de la connaissance et le marché du travail dans le domaine social
et environnement économique.

Mots-clés: orientation universitaire - enseignement supérieur - qualité du processus éducatif
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